

Title (en)

IMPROVEMENTS IN ROTARY DISPLAY STANDS.

Title (de)

ROTIERENDE VORFÜHRUNGSSTÄNDER.

Title (fr)

AMELIORATION DE PRESENTOIRES TOURNANTS.

Publication

EP 0419495 A1 19910403 (EN)

Application

EP 89905219 A 19890421

Priority

SE 8801554 A 19880426

Abstract (en)

[origin: WO8910081A1] Improvements in display stands of the kind comprising disc shelves (1) which are mounted for rotation about a centre post (11) and which are maintained at different levels by means of spacer sleeves (12a) positioned around the post (11) and between the disc shelves (1). The spacer sleeves (12a) are formed with a plate (5a) which is integrally secured to the sleeve and each disc shelf (1) is removably attached to one of these plates (5a). In assembled condition, the sleeve (12a) extends through and above a centre opening (4) formed in the disc shelf (1).

Abstract (fr)

Améliorations de présentoirs du type comprenant des rayons circulaires (1) montés de manière à tourner autour d'une colonne centrale (11) et maintenus à différents niveaux au moyen de manchons-entretoises (12a) disposés autour de la colonne (11) entre les rayons circulaires (1). Les manchons-entretoises (12a) sont constitués d'une plaque (5a) solidaire du manchon et chaque rayon circulaire (1) est fixé de manière amovible à l'une de ces plaques (5a). Lorsque l'ensemble est monté, le manchon (12a) traverse et surmonte une ouverture centrale (4) pratiquée dans le rayon circulaire (1).

IPC 1-7

A47B 49/00; A47F 5/05

IPC 8 full level

A47B 49/00 (2006.01); **A47F 5/04** (2006.01); **A47F 5/05** (2006.01)

CPC (source: EP SE)

A47F 5/04 (2013.01 - EP SE)

Citation (search report)

See references of WO 8910081A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

WO 8910081 A1 19891102; EP 0419495 A1 19910403; JP H03503965 A 19910905; SE 460883 B 19891204; SE 8801554 D0 19880426;
SE 8801554 L 19891027

DOCDB simple family (application)

SE 8900223 W 19890421; EP 89905219 A 19890421; JP 50495489 A 19890421; SE 8801554 A 19880426